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To:

ES EEE min vs]
From: )
Sent: Thur 4/2/2020 10:24:47 AM

Subject: RE: overeenstemming met ZN en NZA

Received: Thur 4/2/2020 10:24:47 AM

Ha EXP

Inderdaad een hele klus. Nog steeds zijn we bezig met het afstemmen van de details met ZN.

Financieel: JEEEEM is aangesloten bij dit traject. Ik verwacht dat zij ook contact houdt met|[EEEZY maar zal dat navragen.

Juridisch: [JEREZvan WJZ zijn aangesloten. Zij hebben het idee van de aparte regeling ingebracht en gaan dit voor zover ik weet

ook uitwerken. Het wordt dus geen aanpassing van de RLZ. Ik kan vragenBEER ero te betrekken.

Zorgaanbieders: het klopt dat deze lijn via de pgb-houder afwijkt van de wens van BVKZ en Gastenhuis.EEE heett contact met EES.
conclusie is volgens mij dat een proces buiten de pgb-houder om niet (op korte termijn) uitvoerbaar is.

Anders straks nog even telefonisch afstemmen?

Groeten

Verzonden: woensdag 1 april 2020 21:45

pon: IRERECSR) REXECER @rinvws.n>
Onderwerp: FW: overeenstemming met ZN en NZA

Wat een traject is dit (geweest)! Hard gewerkt.

Even ter check zodat de financiéle kant ook goed gaat. Weten Z, FEZ en ookfER¥Nhiervan?

Hetzelfde voor de juridische kant: goed onjiERIE hier ook alvast over te informeren dat wijziging van de Riz op dit punt eraan komt.

Ik zag dat er ook acties in het schema stonden voor zorgaanbieders. Maar als ik de signalen van zowel BVKZ als het Gastenhuis lees dan

lijkt deze manier niet helemaal (qua snelheid) aan te sluiten op wat zij vragen. Er wordt in de door jullie voorgestelde werkwijze wel nog

wat actie van de zorgaanbieder/budgethouder verwacht.

Wat is richting de zorgaanbieders gecommuniceerd c.q. met hen besproken?

Groet JERI]

van:IEEE) BED @minvws.ni>
Verzonden: woensdag 1 april 2020 19:02

Onderwerp: RE: overeenstemming met ZN en NZA

Hi,

Aanvulling tov de juridische randvoorwaarde.

Vanuit WJZ is aanageaeven dat een aparte reaeling gecreéerd kan worden
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Dat betekent kort gezegd:

- In het belang van de continuiteit van zorg kunnen zorgverlener (en de Svb) niet geleverde zorg ten laste brengen van het pgb.
Feitelijk gezien is dit staatssteun, maar die kunnen we waarschijnlijk wel verkopen omdat het omdat het lage bedragen betreft en het

bovendien verband houdt met corona en continuering van zorg.

- De budgethouder houdt bij welke zorg niet is geleverd. We zorgen er ook voor dat de Svb dit bijhoudt (dit kan de SVB niet vandaar

de registratie bij de budgethouder die ook verantwoordelijk is voor het doen van de declaratie)

- De budgethouder en zorgaanbieders kunnen geen aanspraak maken op NOW/TOZO-regelingen (geen dubbele inkomsten).

- Niet-geleverde zorg kan het zorgkantoor niet ten laste van het Fonds langdurige zorg brengen. Dat zij dit niet ten laste brengen, is

rechtmatig. Natuurlijk blijft er dan wel een tekort over.

- We regelen dat zorgkantoren dit tekort aan de achterkant terug krijgen.

- We denken er nog over na of we dit doen via een compensatie/subsidieregeling (waar zorgkantoren dan een beroep op kunnen

doen) of via het opdragen van een extra opdracht aan het zorgkantoor (waar dan vanuit het Rijk financiéle middelen voor opzij gezet

worden).

Hier gaan wij nu verder mee. We stemmen af met ZN en NZA hierover maar dit zou dus de pijn bij ZN moeten wegnemen.

groet

e IEE aninvws nl <BEEXETSN@ minvws nl>

ven:INSEE)
Verzonden: woensdag 1 april 2020 18:24

) minvws.nl

BE
5) !

@minvws.nl

@minvws.nl> >

: RE: overeenstemming met ZN en NZA

HEE

Bijgaand ontvang je de afspraken inclusiefhetschema die gemaakt zijn. Vanavond ontvangt ZN nog de laatste versie van de

communicatieteksten (net zoals PS, VNG, SVB en BVKZ).

Voor ZN is het juridisch regelen van het mogen betalen van niet geleverde zorg randvoorwaardelijk zodat zij niet verantwoordelijk zijn voor

een onrechtmatigheid en niet nog een jaar aan een coulancebriefvan ons vastzitten.

Vanuit WJZ wordt aangegeven dat er geen haakje in de WLZ is om de RLZ aan te passen. Wel is WJZ nu een andere mogelijkheid aan

het onderzoeken. Kort aezead houdt deze het volaende in:
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1. Niet geleverde zorg wordt cf huidig proces betaald via het fonds LZ

2. Registratie wordt bijgehouden door de budgethouder

3. Na coronatijd levert budgethouder totaal aantal uren en totaal bedrag in bij zorgkantoor/svb/digitaal (dit nog verder uit te werken)

4. Dit leidt tot totalen niet geleverde zorg per zorgkantoor

5. Hiervoor wordt een subsidie afgegeven waarmee de voorgeschoten niet geleverde zorg buiten het pgb wordt geplaatst

6. En daardoor hoeven de zorgkantoren zich alleen te verantwoorden over de geleverde zorg die betaald is uit het pgb.

lk heb nog geen groen licht hierover, maar hoop dit vanavond te krijgen. Ik bespreek hem morgenochtend met de NZA.

Mijn mening is wel dat als deze oplossing niet lukt en RLZ aanpassen dus ook niet, dat ZN dan maar moet schikken. Ik vind de situatie

van budgethouders en zorgverleners wel wat urgenter. Maar dit is dus het pijnpunt van ZN.

Van de VNG-commissie hebben we nog geen reactie, we zitten er achter aan. Daar is wel maandag duidelijk gemaakt dat dit uiterlijk

donderdag moet volgen.

NZA werkt echt fantastisch mee en heeft een actieve en positieve houding hierin, was ook penvoerder van het schema.

Heb je hier voldoende aan?

Groet,

@ IEEE @minvws.nl<A@ minvws.nl>

ET)SEEN@ ins ni<EKECI@ ins ni> >

Verzonden: woensdag 1 april 2020 16:49

Dminvws.nl> >

@minvws.nl, ) EE

minvws.nl> >;

@minvws.nl @minvws.nl
= @minvws.nl> >

Onderwerp: RE: overeenstemming met ZN en NZA

Aangezien we morgen dan overleg hebbe en ik vanavond nog even met [BEEZ contact:
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- Hebben we een concept van afspraken waar evt nog geschilpunten over hebben om morgen 'af te tikken'?

- Is dat ook wat we gaan communiceren?

- Weten we morgen dat VNG akkoord is?

- Waar zit nog pijnpunt ZN?

- Nog iets met NZA doen?

- Op welke deel heft RLZ betrekking - en hebben contact met groepje financien want daar maken we titel voor een continuiteitsbijdrage
voor zvw waar we die al hebben voor wiz?

Op dat laatste meteen even cc naar Ae

Verzonden met BlackBerry Work

(www_blackberry.com <http://www.blackberry.com>)

Van:IEEE)BERET@minvws.nl <BEGESEDN @minvws.nl> >

Datum: dinsdag 31 mrt. 2020 6:24 PM

Aan:IEEE)<BEEEDN @minvws.n! <SEEKECIINN@ minvws.ni> >

@minvws.nl> >, ) <BR

@minvws.nl @minvws.nl> >

@minvws.nl> >

@minvws.nl

Onderwerp: overeenstemming met ZN en NZA

IEE

We hebben net overeenstemming bereikt met ZN en NZA inzake de maatregelen pgb ihkv corona. Voorwaarde hiervoor is wel dat

hiervoor de RLZ wordt aangepast of anders in een andere noodwet de rechtmatige situatie wordt gecreéerd.

Hier zit nog wel een uitdaging. IK weet dat nu aan directie WJZ is voorgelegd om de RLZ hiervoor te wijzigen hoewel dit mogelijk contra

legem is. Ik wacht even de reactie af voordat ik mogelijk hierover verder op de lijn kom. Ik heb het alternatief besproken van een

coulancebriefvan ons aan ZN, maar schijnt dat vooral [EEEEdit niet wil gezien de ervaringen met feitelijke levering. En dan blijft het

onrechtmatig voor de zorgkantoren en dat willen ze niet.

We zetten de afspraken nu op papier en ZN wil dat graag bestuurlijk hebben bekrachtigd in een overleg met jou, Vindtje
het goed als ik deze belea voor morgen of donderdaa? Dan kunnen we daarna met de communicatie naar buiten.
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Tot zover even.

Groet


